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SLOVENSKO: Rozhodnutie Ústavného súdu (ÚS) SR, ktorý pozastavil účinnosť vyhlášky Úradu
verejného zdravotníctva SR z 9. júla, je  vecne správne. Ustavný súd ale bohužiaľ nenapadol
rozdeľovanie ľudí na očkovaných a neočkovaných, on napadol predmetnú vyhlášku iba z dôvodu, že
očkovaní prvou dávkou nemajú dostatočnú ochranu vakcínou a preto by aj oni mali absolvovať
karanténu. Ľudia sa tešili predčasne.

Nová, ešte prísnejšia vyhláška sa už chystá. „Budeme musieť teraz nájsť cestu, pretože
opatrenia budú platiť v rovnakom režime aj naďalej. Budeme musieť zrušiť to, aby ľudia,
ktorí sú očkovaní prvou dávkou, nemuseli ísť do karantény. Musíme nájsť spôsob, ako vrátiť
tých, ktorí už odcestovali, a ako im umožniť vrátiť sa bez toho, aby museli ísť do
karantény,“ povedal minister zdravotníctva Vladimír Lengvarský.

Zámerom opatrení z vyhlášky bolo podľa šéfa rezortu zdravotníctva to, aby sa ľudia začali
očkovať a aby mali po vycestovaní aspoň jednu dávku vakcíny proti ochoreniu COVID-19.

Opatrenia budú podľa jeho slov „trošku tvrdšie“, lebo nebudú rozlišovať medzi osobou s prvou
dávkou vakcíny a nezaočkovanými. Nová vyhláška by mala byť pripravená k dňu zverejnenia
rozhodnutia ÚS SR v Zbierke zákonov.

„Opatrenia na hraniciach sa nemenia,“ zdôraznil šéf rezortu zdravotníctva, pričom ľudí vyzval,
aby opatrenia na hraniciach dodržiavali a aby po piatich dňoch karantény zodpovedne išli na
PCR testy.
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Ministerka spravodlivosti Mária Kolíková vo štvrtok tiež zdôraznila, že stále platí aktuálne znenie
vyhlášky. „ÚS SR sa zaoberal najmä ľuďmi, ktorí sú zaočkovaní jednou dávkou. Pri týchto
ľuďoch sa vyjadril, že nie je na mieste k nim pristupovať rovnako ako k tým, ktorí sú plne
zaočkovaní. Toto vytkol v rámci tejto vyhlášky v odôvodnení,“ uviedla.

Aktuálne sa teda treba podľa šéfky rezortu justície riadiť tým, že plne zaočkované osoby pri príchode
na Slovensko do karantény nejdú. Pri nezaočkovaných osobách sa predpokladá, že idú do karantény,
ktorú môžu ukončiť na piaty deň po negatívnom výsledku PCR testu. Osoby, ktoré sú zaočkované len
jednou dávkou vakcínou, do karantény nateraz stále nejdú.

„Toto je úplný koniec. Oni si s Ústavným súdom vytreli podlahu. Bez mihnutia oka šmarili
jeho rozhodnutie do koša a ponechali karanténu. Ako poslední mafiáni. Z toho sa až krúti
hlava, akí sú arogantní. Súd im pozastavil Mikasovu vyhlášku, lebo je protiústavná, a tak si
prijali novú vyhlášku, ktorá je ešte prísnejšia. 2. A ďalej ponechávajú apartheid pre
neočkovaných. Nadľudia, podľudia, segregácia. Oni nerešpektujú nič,“ napísal PhDr. Ľuboš
Blaha, PhD.na facebooku.
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